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       Posėdis įvyko 2023-02-01 (nuotoliniu būdu)  

       Posėdžio pirmininkas  Raimondas Laurinaitis  

       Posėdžio sekretorė      Angelė Venckienė 

       Dalyvavo: mokyklos direktorius Stanislovas Ivanauskas, direktoriaus pavaduotoja ugdymui 

Stepanija Petkuvienė, Mokyklos tarybos pirmininkas Raimondas Laurinaitis, Mokyklos tarybos 

nariai, mokytojai: Milda Mikaitė, Rasita Paulauskienė, Irena Platakienė, Virginija Žutautaitė; 

mokinių tėvai: Eugenijus Palubinskas, Laura Baumilė, Regina Šimonienė, Darius Anužis; mokiniai: 

Joris Makarevičius, Amelija Kontvainytė, Žygimantas Bondauskis, Eimantas Žutautas. 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl mokinių priėmimo į mokyklą tvarkos aprašo. 

                                                         

2. Dėl 2022 m. direktoriaus veiklos ataskaitos ir vertinimo.  

                                              

1. SVARSTYTA.  Siūlymas atnaujinti mokinių priėmimo į mokyklą tvarkos aprašą. 

Mokyklos direktoriaus pavaduotoja S. Petkuvienė trumpai pakomentavo, kas keičiasi Mokinių 

priėmimo į Plungės ,,Ryto“ pagrindinę mokyklą tvarkos apraše. I skyriuje nebelieka IS valdytojo ir 

IS administratoriaus sąvokų. II skyriuje keičiasi 8 punktas, Priėmimą mokytis pagal pradinio ir 

pagrindinio ugdymo programas Informacinės sistemos pagrindu centralizuotai vykdo Plungės 

rajono savivaldybės švietimo ir sporto skyrius pagal ,,Mokinių priėmimo į Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas tvarkos apraše“ numatytus kriterijus.10 punkte nebelieka 

jungtinių klasių.11punkte pakeista, kad mažiausias galimų mokinių skaičius nustatomas LR 

nutarimuose.13 punkte keičiasi mokinių skirstymo į srautus ir klases tvarka. III skyriuje pakeistas 

24 punktas į tai, kad I-ų klasių mokiniai skirstomi į klases rugpjūčio mėn., pasibaigus paskutiniam 

mokinių priėmimo etapui ir mokinių paskirstymą į klases vykdo direktoriaus  įsakymu sudaryta 

mokinių priėmimo komisija, į kurią kasmet įtraukiami du einamųjų metų būsimų pirmų klasių 

mokinių tėvai, pagal eilę pirmi pateikę prašymus IS. Taip pat pakeistas 25 punktas, kuris sako, kad į 

kitas klases atvykstančius mokinius paskirsto direktoriaus pavaduotojas ugdymui, atsakingas už 

klasių komplektavimą. 

NUTARTA. Pritarti siūlymui keisti Mokinių priėmimo į mokyklas tvarkos aprašą ( priedas 1). 

      Nutarimui pritarta bendru sutarimu. 

2. SVARSTYTA. Dėl 2022 m. direktoriaus metų veiklos ataskaitos ir vertinimo.  

Mokyklos tarybos pirmininkas R.Laurinaitis pristatė antrąjį posėdžio darbotvarkės klausimą. 

Direktorius S. Ivanauskas supažindino su  2022 m. direktoriaus veiklos ataskaita .S. Ivanauskas 

pakomentavo visas 5 jam skirtas metų užduotis, kokie buvo pasiekti rezultatai ir pateikė rodiklius. 

Direktoriaus nuomone, dauguma užduočių buvo sėkmingai įgyvendintos. Įgyvendinta ilgalaikė 

kvalifikacijos tobulinimo programa ,,Įtraukusis ugdymas-kiekvieno mokinio sėkmei“. Vyko 

mokytojų komandinio mokymo organizavimas, skatinant mokytojų lyderystę, atvirumą pokyčiams. 

Buvo organizuojami mokymai ir susitikimai mokinių tėvams su Plungės spec. ugdymo centro 

psichologe, su PPT psichologe. Įrengtas belaidis internetas pradinių klasių korpuse ir bibliotekoje –

informaciniame centre. Įsigyti 4 interaktyvūs ekranai. Pasirengta diegti atnaujintas pradinio ir 

pagrindinio ugdymo bendrąsias programas. 

         S. Ivanauskas pristatė planuojamas 2023 m. direktoriaus veiklos užduotis, numatomus 

rezultatus bei rodiklius. Atsakęs į kilusius klausimus, mokyklos direktorius nuo veiklos ataskaitos 

vertinimo nusišalino. 



             Mokyklos tarybos pirmininkas R. Laurinaitis priminė, kad 2022 m. direktoriaus veiklos 

ataskaita buvo pateikta susipažinti visai mokyklos bendruomenei. Gautus pastebėjimus ir 

komentarus Mokyklos tarybos pirmininkas R. Laurinaitis pristatė posėdžio dalyviams  ir pakvietė 

juos išsakyti savo nuomonę.  Metodinių ratelių atstovai išsakė savo nuomonę. Pasisakiusieji pateikė 

pastebėjimus, kad pasigendama direktoriaus iniciatyvų pritraukiant lėšų iš įvairesnių šaltinių; 

trūksta aiškesnės pozicijos dėl mokyklos įvaizdžio kūrimo rajone ir respublikoje, glaudesnio 

bendradarbiavimo su savivaldybe,  ir kt. partneriais. Žemas lyderystės ir vadovavimo efektyvumas. 

Išklausius mokytojų, tėvų ir mokinių nuomones, veiklos ataskaita įvertinta anoniminio balsavimo 

būdu. Balsavimo dėl 2022 m. direktoriaus metų veiklos vertinimo rezultatai sekantys: labai gerai – 

0; gerai – 5; patenkinamai -9; nepatenkinamai – 0. Nutarta 2022 m. direktoriaus veiklą vertinti – 

Patenkinamai. 

NUTARTA. 2022 m. direktoriaus metinę veiklą vertinti -  Patenkinamai. Įvykdyta 

mažiau kaip pusė užduočių pagal sutartus vertinimo kriterijus. Silpnas informacijos ir situacijos 

valdymas atliekant funkcijas. Nepakankamas papildomų materialinių išteklių pritraukimas ir 

paskirstymas. Žemas lyderystės ir vadovavimo efektyvumas. Siūlome stiprinti vadovavimo ir 

bendradarbiavimo bei lyderystės principus, plėtoti partnerysčių tinklą.  

Nutarimui pritarta bendru sutarimu. 

 

                

 

 

         

Posėdžio pirmininkas                                                         Raimondas Laurinaitis 

 

 

Posėdžio sekretorė          Angelė Venckienė 

 


